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Protokoll från styrelsemöte i Klockhammars 
samfällighetsförening.  
 

Tid: Måndag den 2 september 2024 klockan 18.30 

Plats: Kvarnen, Klockhammar  

 

Närvarande ledamöter: Anders Eriksson, Mikael Gustafsson, Merit Israelsson, 
Jonny Jonsson, Björn Erlandsson, Birgitta Wall (suppleant), Elisabeth Dahlström 
(adjungerad).   

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anders Eriksson öppnade mötet 

 

2. Val av mötesfunktionärer 

 Till mötets sekreterare valdes Björn Erlandsson 

 Att justera protokollet utsågs Mikael Gustafsson och Birgitta Wall. 

 

3. Fastställande av föredragningslistan 

Den utsända föredragningslistan fastställdes.  

 

4. Ekonomi 

Kassör Mikael redogjorde för det ekonomiska läget.  

Styrelsen fastslog att årets modell med en uppdelning av årsavgiften lett till låg 
likviditet när vi nu närmat oss hösten. Föreningens löpande kostnader är inte 
jämnt fördelade över året och styrelsen bedömer att vi behöver återgå till att hela 
avgiften betalas vid samma tillfälle.  

Budgetarbetet inför stämman har påbörjats. 

 

5. Status på ärenden 

Det stormskadade taket på virkesförrådet (kanothuset) har lagats av en entreprenör 
och målning av vindskivor återstår.  
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Offerter på lagning av dasstaket vid logen har inkommit. Offerterna är höga och 
styrelsen beslutar att eventuell reparation skjuts på framtiden.  

 

6. Händelser sedan senaste mötet 

Valberedningen har meddelat styrelsen att man på grund av hälsoskäl hos två av 
medlemmarna har svårt att fylla sitt uppdrag, styrelsen har dock inget mandat att 
ta över valberedningens uppgifter. Däremot kan valberedningen be medlemmarna 
om hjälp att ta fram förslag till stämman.  

Bäverdammen nedströms Bärplockarvägen skapar problem. Styrelsen beslutar att i 
samråd med andra berörda fastigheter ansöka om skyddsjakt och övriga behövliga 
tillstånd för att avhjälpa detta.  

Styrelsen har mottagit en skrivelse från en medlem med en förfrågan om att starta 
en studiecirkel. Styrelsen konstaterar att denna typ av verksamhet ligger utanför 
föreningens verksamhet. 

En förfrågan om att hyra en av föreningens jordkällare har inkommit, styrelsen 
beslutar att uthyrning kan ske på samma sätt som av våra förrådslokaler. 

I en skrivelse efterfrågas att föreningen anordnar en grästipp för komposterbart 
trädgårdsavfall. Styrelsen konstaterar att detta inte omfattas av föreningens 
verksamhet och att hantering av trädgårdsavfall som kan innebära en kostnad för 
föreningen inte är tillåtet för föreningen inom ramen för föreningens verksamhet.  

 

7. Arbetsdagen 

Arbetsdagen har planerats i samarbete med ansvarig. Anslag har satts upp vid 
brevlådeställ och annonserats på hemsidan. Styrelsen har också sagt ja till 
maskinell röjning utmed gångstigen Slalomvägen-Gubbahagsvägen inför 
arbetsdagen.  

 

8. Övriga frågor 

Frågan om kanadagäss vid dammen lyftes. Styrelsen konstaterar att dessa är svåra 
att bli av med utan att samtidigt skapa olägenhet för närboende, men håller 
problemen under uppsikt inför kommande säsong.  

9. Mötet avslutas. 

Merit Israelsson lämnar styrelsen på grund av flytt från Klockhammar. Styrelsen 
tackade Merit för allt arbete hon lagt ner för föreningen och önskade all lycka i det 
nya boendet. 

Ordförande avslutade därefter mötet. 

 


